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Lanaken : Wijziging concessieovereenkomst
veroorzaakt heibel in gemeenteraad.

De gemeenteraad, onder leiding van Marino
Keulen die buiten burgemeester ook nog het
petje van voorzitter van de gemeenteraad en
financiën en begroting draagt -sic- verliep
gisteren geanimeerd. De oppositie hanteerde
daarbij woorden als “Drakendossier” en Rudy
Nivelle die zich van de Open Vld losmaakte en
als onafhankelijke zetelt, had het over
verregaand lobbywerk. Het karig aanwezige
publiek, waaronder een gewezen Vlaams
Belang Raadslid, stelde zich eveneens

rumoerig op. Inzet was de nakende wijziging
van de concessieovereenkomst van het

Cultuurcafé.

Marino Keulen, niet vies van despotisme, voorzitter
   gemeenteraad, burgemeester en schepen van financiën ...

Macht, macht en nog eens macht veroorzaakt dictatuur.

Freddy Stouten - CD&V - :

“Dit is een draak van een dossier”.

Oppositie struikelt
over Cultuurcafé.

De huidige uitbaters van het
Cultuurcafé gevestigd in het
cultuurcentrum van
Lanaken, worden zowat
door iedereen gelauwerd
voor hun werk. Ook de
-schijnheilige-
burgemeester Marino
Keulen -Open Vld- beaamt
dat, althans tijdens de
gemeenteraad. Maar op
andere momenten laat
Marino Keulen zijn andere
kant zien, Rudi Nivelle
noemt het “Lobbywerk”. In
de gemeenteraad van 23
december werd daarover

met en door de oppositie
van gedachten
gewisseld.

In de coulissen
van de
gemeenteraad.

Ondanks dat het koppel
Willy en Loupa, die nu
het Cultuurcafé uitbaten,
het zeer goed doen,
vindt Marino Keulen dat
de uitbating beter kan
worden toevertrouwd
aan de privé sector.  Zijn
visie gaat ervan uit dat
een horeca activiteit
haaks staat op een

ambtenarenstatuut.
Voor de uitbating is er
belangstelling uit de privé
zodat het onmogelijk is
de concessie zomaar over
te geven aan de uitbaters
van vandaag, de markt
dient te worden
bevraagd. Maar de
oppositie bij monde van
Freddy Stouten, heeft
ernstige twijfels of dat
correct verloopt. Er werd
een kader gecreëerd
waarin wordt opgenomen
dat het Cultuurcafé voor
10 jaar ter beschikking
wordt gesteld. De
uitbaters moeten zelf
instaan voor het
onderhoud - voor

Lanaken een
kostenbesparing van
ongeveer 80.000 euro
per jaar -.
Lanaken komt wel
tussen in de kosten voor
de nutsvoorzieningen en
vraagt een huur van
minimum 200 euro per
maand.

Marino’s visie
doordrukken.

meer p. 2

Wat beloofde
schepen C ... ?
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van p. 1
De visie van
het bestuur,
lees Marino

Keulen :  trek de
privatisering van de
uitbating aan en daarbij
meteen ook de
werkpaarden die langer
willen presteren dan
ambtenaren in uren en die
bijkomende activiteiten
in het Cultuurcafé zullen
ontwikkelen. Zowel Open
VLD als S.pa zijn van
mening dat een
marktvraag de beste
oplossing is temeer omdat
eenieder die
geïnteresseerd is een
voorstel kan indienen.

Werden er
toezeggingen
gedaan?

Het was Mark Geurts
-CD&V- die de kat de
bel aanbond door te
zeggen dat er aan
de huidige uitbaters
al mondelinge
toezeggingen
werden gedaan en
akkoorden werden
gemaakt door een
schepen wiens
naam hij niet wilde
noemen maar bij
de volledige raad
bekend is. CD&V
betreurt het, noemt
het zelfs
wraakroepend, dat
er nu een
procedure wordt
gestart die eigenlijk
een
schijnprocedure is.
Vragen die zij zich
stellen zijn : Wie zit

er in de commissie? Wat

gebeurt er met de

huidige uitbaters indien

een externe uitbater

overneemt?

Marino Keulen maakte
daar niet veel woorden
aan vuil en antwoordde
dat, indien er een andere
uitbater komt met een
beter bod, dat zeer spijtig
is voor Willy en Loupa
want dan zitten zij zonder
job, maar dat de
procedure openstaat voor
iedereen, dus ook voor
hen. Daarop ontspon zich
een vinnige discussie
tussen Keulen en Rudi
Nivelle die, als voormalig
lid van Open VLD en nu
zetelend als
onafhankelijke, zijn oude
partij ervan beschuldigde

de mensen, in dit geval
Willy en Loupa, voor te
liegen zoals destijds in het
dossier Gecoro
-gemeentelijke commissie
ruimtelijke ordening- toen
Nivelle sprak van politieke
manipulatie en dat, zo zegt
Nivelle, nog een vervolg zal
krijgen. Na een vijftal
minuten stopte het
gebakkelei zonder dat
iemand er wijzer van was
geworden. Opnieuw stelde
Keulen, zoals hij wel vaker
doet, dat, als iemand denkt
dat er gemanipuleerd
wordt, hij maar klacht moet
indienen.

De “Draak” van
Freddy Stouten.

CD&V-er Freddy Stouten,
noemt dit "een draak van
een dossier". Er is sprake

van mondelinge akkoorden
met de huidige uitbaters die
de boel uit het slop
getrokken hebben. Het
koppel heeft van het
Cultuurcafé gemaakt wat
het vandaag is, nu worden
zij plots geconfronteerd
met een marktbevraging.
Dat betekent volgens
Stouten dus concreet dat,
ofwel de mondelinge
toezeggingen en afspraken
met de huidige uitbaters
slechts lucht zijn, ofwel dat
de toekomstige intekenaars
eraan zijn voor de moeite
als nu al vaststaat wie in de
toekomst het Cultuurcafé
zal exploiteren. Voor
Stouten zijn beide opties
even slecht. Freddy Stouten
voegde er nog aan toe dat
het verwerpelijk is dat men
iemand, waarmee een

vertrouwensrelatie werd
opgebouwd, zonder
meer de laan wordt
uitgestuurd en dat,
indien Marino Keulen
Keulen zich daar goed
bij voelt, hij duidelijk
niet op zijn plaats zit.

Wel “A” maar
geen “B”
zeggen.

Toen Freddy Stouten
aanhaalde dat een
schepen blijkbaar al
toezeggingen aan de
huidige uitbaters had
gedaan, reageerde
Marino Keulen furieus
en nodigde Stouten uit
om man en paard te
noemen, maar Stouten
ging daar niet op in.
Later kwam hij op zijn
beslissing terug en zei

dat hij in de
geheime zitting
namen zou
noemen. Freddy
Stouten zegt wel
“A” maar geen “B”.
Waarom niet?

Privacy.

Het niet noemen
van namen zou te
maken hebben
met de wet op de
privacy van 8
december 1992,
maar dat raakt
hier kant noch
wal, integendeel.
Het blijkt uit deze
gemeenteraad dat
iedereen weet dat

het om Schepen
Tony Castermans gaat
en dat de huidige
uitbater die naam zelf
noemde. Tony
Castermans -Groen -
sp.a- is een politicus en
schepen en geniet qua
privacy niet dezelfde
bescherming als een
gewone burger.
Integendeel, als een
politicus in diens functie
in de fout gaat, moet
dat zéker publiek
worden gemaakt. Een
journalist moet niet
persé het schriftelijke
bewijs leveren, het is
voldoende dat diverse
bronnen hetzelfde
zeggen en dat was hier
het geval. Tony
Castermans faalt ook
grandioos in zijn
mobiliteitsbeleid en

daarvan bezit deze
redactie meer dan
voldoende bewijzen. Die
man moet gewoon
opstappen, andere en
betere.

Werd de CODEX
gevolgd?.

Er volgde nog wat door
elkaar gepraat waar
niemand wijzer van werd
en uiteindelijk deed
Marino Keulen het
voorstel dat vanuit
elke partij een
afgevaardigde in de
beoordelingscommissie
zou plaatsnemen zodat zij
zelf kunnen vaststellen
dat er geen
onregelmatigheden
plaatsvinden bij de
beoordeling van de
ingediende offertes.
Vlaams Belang, bij monde
van Leo Joosten, stemde
meteen toe maar voor
CD&V was het volgens
Freddy Stouten
onmogelijk te zetelen in
een commissie die een
dergelijk bestuur
hanteert. Onafhankelijke
Rudi Nivelle bedankte
uiteraard ook voor de eer.
N-VA wil wel zetelen in de
selectiecommissie maar
slechts om te zien of er
inderdaad geen
onregelmatigheden
plaatsvinden. Wij vragen
ons af, wie van de
raadsleden of zelfs
schepenen, op de hoogte
zijn van de Wets- en
Verordeningsbepalingen
-CODEX- waarin alle
voorwaarden voor
aanbestedingen zijn
opgenomen. Hij / zij die
daarover meer willen
weten, zelfs als ze
advocaat zijn, mogen
deze redactie altijd om
informatie vragen. In
2010 hebben wij de CDBC
met succes nog werk
verschaft wegens
gesjoemel bij het OCMW
van Genk. Dat dossier ligt
nu bij het Parket van
Tongeren waar ze het
wellicht ook in de doofpot
zullen stoppen. Scheiding
der machten is immers
een lachertje. Justitie is
het slechtst werkend
ministerie van allemaal,
nóg slechter dan
Binnenlandse Zaken.

EVDS 

Freddy Stouten zegt “A” maar geen
“B” en daarvoor was er geen reden.
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Kinderopvang.

Om in
Lanaken

een kwalitatieve en
toegankelijke kinder-
opvang te stimuleren
diende een nieuw
gemeentelijk
subsidiëringsreglement
goedgekeurd te worden.
Kinderen worden

immers grotendeels op

kosten van de

gemeenschap

opgevoed-sic-red. In de
sector is nood aan nieuwe
plaatsen en vanuit de
gemeente werden al
nieuwe initiatieven
genomen om de nu
bestaande wachtlijsten
korter te maken echter
privé initiatieven blijven
noodzakelijk, dixit Keulen,

en daartoe wil men deze
subsidiëren. De toelage is
beperkt tot 1.000 euro per
nieuwe plaats met een
plafond van 1/3 van de
bewezen
investeringskosten en
maximum 20.000 euro
voor 20 opvangplaatsen
of meer.

Voorstel N-VA
gekelderd.

In maart 2013 trok de N-
VA te Lanaken fel van leer
tegen de houding van de
politieke meerderheid die
de voorstellen van de
N-VA rond de
kinderopvang naar de
prullenmand hadden
verwezen -zie link
onderaan-. Marino Keulen
wees de voorstellen af
omdat het bestuur begin
2013 zelf met een
voorstel op de proppen
zou komen. De N-VA met
raadslid en
fractievoorzitter Piet Van
Berkel, alias Piet Van
Beloven en Johan Pauly
tussen het publiek, kon
samen met de anderen

van p. 2

van de oppositie kennis
nemen van de beslissing
van Marino Keulen en zijn
acolieten “ja” knikkers.

Van Berkel kent
dossier weer niet.

In de voorwaarden zoals
deze in maart 2013
werden voorgelegd, was
volgende passage al te

lezen ; “ de aanvrager

van de betoelaging heeft

een uitbatingsadres op

het grondgebied van de

gemeente Lanaken ..”.

Piet Van Berkel vindt het
spijtig dat een aantal
zaken niet meer in het
nieuwe reglement zijn
opgenomen. Welke? zegt
Keulen. Van Berkel vindt
dat de landelijke

vereniging van
onthaalouders buiten dit
reglement vallen.
Marino Keulen : Dat is
niet waar, je hebt het niet
goed gelezen, ze mogen
een landelijke zetel
hebben in Zottegem, in
Zurenborg, in Antwerpen,
zolang ze maar ook een
vestiging hebben in
Lanaken...
punt 3.3.2

Toekenningsvoorwaar-

den :  Het opvanginitiatief
moet gevestigd zijn in de
gemeente Lanaken en / of
hier zijn administratieve
zetel hebben. Daarmee
was de mond van Piet Van
Berkel, alias Piet Van
Beloven nog maar eens
gesnoerd. Van Berkel
geeft er regelmatig blijk
van zijn dossiers niet te
kennen en uit de nek te
kletsen.

Stapt Van
Berkel op?

Wij hebben Piet Van
Beloven er al een paar
keer op gewezen dat hij
inderdaad zijn dossiers

Links naar websites ivm dit artikel

http://lanaken.n-va.be/nieuws/persberichten/meerderheid-blokkeert-n-va-voorstel-voor-ondersteuning-voorschoolse-kinderopvan
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niet kent en een
schoenmaker misschien
beter bij zijn leest zou
blijven en zijn geheugen
dat al niet groot is,
misschien beter aan zijn
patiënten zou besteden.
Van Berkel heeft een zeer
pover geheugen en dat is
nefast voor een politicus.
Piet Van Berkel reageerde
daarop in november 2013
dat hij de eer aan zichzelf
zou houden en stoppen
met politiek.

Kwart miljoen
euro.

Schepen Anita Jeurissen
is, zoals diverse andere
raadsleden, zeer moeilijk
te verstaan, soms trekt
Jeurissen de micro naar

zich toe maar vergeet zij
de schakelaar op “on” te
plaatsen... We moeten
toegeven dat alleen
Marino Keulen als spreker
zeer goed te verstaan is,
de meesten spreken
onduidelijk en veel te ver
van de micro.
Anita Jeurissen onder
wiens bevoegdheid
kinderopvang valt,
rapporteerde dat het
gemeentebestuur deze
legislatuur 250.000 euro
gaat investeren in privé-
initiatieven voor
kinderopvang. De subsidie
is een éénmalige
ondersteuning en wordt
toegekend aan volledig
nieuwe initiatieven maar
ook aan bestaande
kinderopvangplaatsen die
moeten voldoen aan de
nieuwe reglementering
van Kind en Gezin. De
toelage wordt trapsgewijs
toegekend ; men krijgt 40
procent uitgekeerd
wanneer de opvang
minstens 220 dagen per
jaar open is tussen 07.00
en 18.00u. , 30 procent
als men in de

kinderopvangplaats werkt
met een voorrangsbeleid
voor inwoners van
Lanaken, 20 procent
indien men in de instelling
met kwetsbare groepen
werkt en nog eens 10
procent als er met
flexibele uren wordt
gewerkt.

Volle steun.

Bij de CD&V mocht Vera
Jans namens de partij lof
spreken over dit initiatief
en de fractie hoopt dat
met dit nieuwe
subsidiëringsreglement
meer goede en
kwalitatieve
opvangplaatsen zullen
gecreëerd worden. Zij
geven dan ook hun volle
steun. Het item werd door

alle partijen, dus unaniem
goedgekeurd.

Openbaar domein.
Freddy Stouten vindt dat
hier soms sprake kan zijn
van pesterijen. Sommige
grote bedrijven kijken
naar niets en maken
gretig gebruik van het
openbaar domein. Bij
kleinere gevallen komt
vrij vlug een
geüniformeerd persoon
ter plaatse om te
waarschuwen. Marino
Keulen kan dat allemaal
vlotjes aan mekaar
praten.

Trouwboekjes
vergeten.

Bij punt 17 was het
bestuur kosten vergeten
aan te rekenen voor het
trouwboekje. Marino
Keulen : Luk, als dat u
altijd weerhouden heeft,
dan heeft u nu de kans.
Neen, Marino Keulen is
absoluut niet op zijn tong
gevallen en is een sluwe
Vos. EVDS 


